
 

 

Styrelsemöte USIF  
 

Datum, tid och plats: 15:e augusti 2023 kl. 16.30 – 18.00, MS Teams 

Närvarande: 
Anders Fornander, Andreas von Pongrácz, Christofer Willman, Ulrika Bengtsson, Robert S 
Kristiansson, Robert Tönhardt, Camilla Ahlsén Hoff 

Ledning som deltar 
Klubbchef Jonas Tydén 
Hallchef Fanny Östlund 
 

I. Mötet öppnas 
II. Anders Fornander valdes till Sekreterare, Robert Tönhardt och Christofer Willman valdes 

till justerare 
III. Föregående protokoll är justerat 
IV. Ordförande introducerar och fokus för mötet idag är rapport för förening och hall under 

sommaren både juni och juli samt uppföljning av handlingsplanen Hall/Gym.   
V. Uppföljning av föregående mötets protokoll. 

a. Strategidag för styrelse och tränare kommer att genomföras lördag 2 september. 
VI. Arbetet i förening och hall har varit lugn under sommaren. 

a. USIF förening: Resultatet är sämre än budget i juni främst på grund av lägre intäkter 
t.ex. summercamps. Resultatet för juli är något bättre än budget. Föreningen följer 
verksamhetsplanen. De nya sommarkorten ute och inne har varit framgångsrika. Vi 
kan se en ökning av anmälningar för gruppträningar till hösten vilket är väldigt 
positivt.   

b. Styrelserapport  
i. Ekonomiskt utfall – resultat för Hall AB både för juni och juli är bättre än 

budget, främst tack vare lägre övriga kostnader i enlighet med framtagen 
handlingsplan och ett allmänt stort fokus på kostnadssidan inklusive 
införandet av ett inköpsstopp. De nya sommarkorten och den genomförda 
prishöjningen för spel utomhus har även bidragit positivt.  

ii. Utestående kundfordringar: arbete pågår och vi ser ett fortsatt positivt utfall 
under juni-juli. De lite större tidigare förfallna fakturorna har nu betalats 
men det kvarstår flera mindre fakturor att jaga in. Från hösten kommer vi att 
regelbundet skicka ut påminnelser tidigare och som ett nytt, sista steg införs 
inkasso.     

iii. Handlingsplan Gym/Hall: Arbetet med att genomföra den fastställda 
handlingsplanen har pågått under sommaren med märkbart positiva effekter 
på det ekonomiska resultatet. Förhandsbesked gällande elstöd har erhållits 
om 240 KSEK vilket är väldigt glädjande. Arbetet att genomföra resterande 
punkter i handlingsplanen fortsätter med stort fokus under augusti. 
Arbetsgruppen består fortsatt av Fanny, Sofia, Anders och Robert T.  

  



 

 

c. Pågående projekt i arenan 
i. Ombyggnationen av Entré / Shop / Café kom igång lite sent men är i full 

gång. Själva bygget beräknas kunna bli färdigställt under augusti, i enlighet 
med prognosen från mötet i juni. 

ii. Verksamheter i extern/egen regi 
1. Café: Vi har en pågående dialog med 3 intressenter och avtalsförslag är 

under framtagande. 
2. Shop: Förhandlingar med vald extern partner är i slutfasen och avtalsförslag 

har tagits fram.  
 

VII. Övriga prioriterade frågor 
a. Sponsring 

i. Vi beslutade på föregående möte att bilda och sammankalla en 
sponsringsgrupp som arbetar vidare med såväl pågående intressenter samt 
fokuserar på att hitta flera. Ansvarig och sammankallande är Robert S 
Kristiansson som återkommer i frågan under augusti. 

b. Abonnemang antal veckor – olika alternativ framförs och diskuteras och det uppdras 
åt Jonas att planera, utvärdera och optimera planeringen löpande framåt.  

c. Strategi- och verksamhetsdagen är bokad 2 september och Jonas går igenom 
upplägget.  
 

VIII. Nästa styrelsemöte blir 13 augusti 18.00-19.30. Separat strategimöte 19.35-20.00. 
IX. Ordförande tackar och avslutar mötet 

 
 
 
 
Anders Fornander Robert Tönhardt Christofer Willman  
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